
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 
8. října 2024 

 
Přítomni: 
Vlastimil Proks – ředitel školy, j.h. 
Renata Svobodová – zástupce ZŠ 
Dana Přepechalová – zástupce ZŠ 
Eva Vojtěšková – zástupce ZŠ 
 
Antonín Trčálek – zástupce ÚMČ 
Jakub Holas – zástupce ÚMČ 
 
Michal Churavý – zástupce rodičů 
Marika Klímová – zástupce rodičů 
 
Nepřítomni: 
Richard Vašíček – zástupce ÚMČ 
Kateřina Pavlíčková – zástupce rodičů 
 
  
1. Přivítání, prezence 
 
2. Představení nového pana ředitele Vlastimila Prokse 

 
3. Podnět ze strany rodičů 

 
• Více kroužků na 2. stupni – opakovaný požadavek ze strany rodičů 

 
• E-mailová komunikace rodičů s třídními důvěrníky – řešeno na minulém zasedání ŠR – návrh pana Churavého nebyl 

realizován. V tomto školním roce vedení školy osloví pověřence GDPR, aby schválil dokument – souhlas 
s předáním e-mailových adres třídním důvěrníkům. 

 
• Komunikace s DPMB – zajíždění autobusu na zastávku Bednářova, nejlépe 7:32 – bude řešeno na podzim. Paní 

Klímová upozorňuje na přeplněné odpolední autobusy – dochází ke zranění dětí (přivření rukou do dveří). 
 

• Dopravní situace na ulici Sokolova – problematické (nebezpečné) přechody. Pan Trčálek upozorňuje na podobný 
problém na ulici Bohunická a na křižovatce od Ústředního hřbitova – realizace světelných křižovatek. Realizováno 
bude zřejmě v příštím roce (nejpozději v roce 2026). 

 
• Zřízení pískoviště pro děti v horní části pozemku – paní Klímová vznáší dotaz na zástupce ÚMČ. Pan Holas mluví 

o studii na přístavbu školy. Také připomíná, že v případě získaní stavebního povolení by se v příštím roce mohla 
realizovat výstavba nové tělocvičny. Pan ředitel je vyzván k sestavení investičního plánu ZŠ, městská část poté 
zváží priority. Hovoří také o možnosti získání finančních prostředků z projektu, případně využití pomoci rodičů.  

 
4. Zahrada v pohybu – ve špatném stavu – řeší David Kříž – oslovil firmu, která již realizovala opravu skateparku. 

 
5. Oprava příjezdové cesty k jídelně – zástupce firmy ZEMAKO provedl obhlídku, navrhne rozpočet. 

 
6. Pan Vaverka – řeší vlhkost v tělocvičně a posilovně. 

 
7. Vzduchotechnika ve výdejně stravy – nedostačující, vysoká vlhkost v místnosti – otázka řešení s ohledem na 

budoucí výstavbu. Je nutná obhlídka odborníka, který navrhne řešení.   
 

 
 
 
 
Příští zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 proběhne v úterý 18. února 2025 v 16 hod. 
 
 
Zapsala: Dana Přepechalová 


